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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym

(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm. ) przekazuie zapytanie złożone podczas obrad sesji

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 sierpnia 2024 r. przez radnego Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Roberta Sieg dotyczące, czy sprawa budowy

ścieżki przy DW 241 na odcinku Sępólno Krajeńskie - Więcbork została procedowana

i na ja?kim jest etapie postępowanie.

Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
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Radny RM w Sępólnie Krajeńskim
Robert Sieg
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Pan Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
za pośrednictwem Przewodniczący RM
w Sępólnie Krajeńskim

Zapytanie

W dniri 1l.03.30024 r. otrzymałem pismo z tutejszego magistratu z informacjądolycząc:4 uwzględnienia przez Depaitament Infrastruktury Drogowej UrzęduMarszałkowskiego w Toruniu ?iwzg%:dnienia budowy ścieżek rowerowych na terenie powiatusępoleńskiego, w tym budowa ścieżki przy DW 241 na odcinku Sępólno Krajeńskie-Więcbork w ramach szerszego projektu, która została wpisana do Strategii Terytorialnej.Informacja zawierał także deklarację złożenia pisma w Urzędzie Marszałkowskim w zakresiemożliwości finansowania realizacji wskazanej inwestycji.
Czy?spraiya zosta0a procedowaiia i na jakim jest etapie postepowaiiia?


